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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Danko: 
V Trebišove máme priemyselný park. Mňa zaujíma koľko tam firiem robí, koľko zamestnáva 
ľudí a keď nikto, keď tam nikto nie je, či sa dačo s tým nehýbe. Či príde nejaká firma alebo 
nie, či budeme zamestnávať nejakých ľudí alebo nie.  
 
PhDr. Čižmár: 
V areáli priemyselného parku na ktorý sa pýtate je vo výpovednej lehote spoločnosť Blika. 
Počet zamestnancov, ktorí tam pôsobia momentálne nemám k dispozícii, vieme vám ho 
poskytnúť po zistení. Čo sa týka ďalších firiem, ktoré tam pôsobia, v poslednom období sme 
zaznamenali záujem, dokonca prebehlo aj rokovanie so zástupcom spoločnosti Sario. Hlavný 
problém, ktorý vyvstáva z týchto rokovaní je tak, jak to bolo prezentované na pracovných 
stretnutiach, cena nájmu, keďže sa bude meniť po nejakom čase pomer vlastníctva v tomto 
objekte a prípadný záujemca musí rátať z hľadiska toho, že by mal záujem o dlhodobú 
investíciu, musí rátať s tým, alebo ráta s tým, že chcel by mať garantovanú prijateľnú cenu 
nájmu, ktorá bude korešpondovať s cenami, štandardnými cenami nájmu v okolitých mestách. 
Takže, aktivity sú tu, mesto navštívil aj zástupca spoločnosti Sario, podarilo sa dosiahnuť to, 
že suma, ponúkaná suma na nájom sa aj za súhlasu spoločnosťou PP TV zníži na úroveň 
niekde v rozmedzí 30 – 35 €, ktorú sú oni ochotní akceptovať a takisto je záujmom tak 
ministerstva hospodárstva ako aj agentúry Sario ponúkať tento priestor pre prípadných 
záujemcov. Tak, to bolo deklarované na posledných stretnutiach, aj v piatok pri návšteve 
členov vlády.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 


